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Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2023-08-17 § 43-49 
 

Närvarande: Eva Senderovitz, Maria Adolfsson, Marie Johansson, Anette Berg, Ann-Marie 

Kossowski, Daniel Järlestig, adjungerad Malin Johansson, ridskolechef  

Ej närvarande: Nora Åkerström, Katja Bergman, Ellen Åkerström, Michelle Tirroniemi, Julia 

Hagström, Anna Blomstam, Nora Gröhn, Linnea Grankvist, 

 

§ 43 Mötets öppnande  

Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.  

  

§ 44 Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes 

  

§ 45 Val av protokolljusterare  

Anette Berg valdes att justera dagens protokoll.  

  

§ 46 Rapporter  

a. Anläggning  

Summering 

• Traktorn fortfarande på reparation, kommer förhoppningsvis i slutet av nästa vecka. Det här 

kommer kosta oss en del trots att vi har försäkring, gissningsvis runt 50 tkr.  

• Kört lite vatten och mat på helgerna  

• Reparerat vattentåget på utebanan  

• Slagit en del gräs och röjt en del sly  

• Bytt lager på motorn till ett av gödselbanden och även gummibandet  

• Monterat vattenkoppar i gamla stallet samt bytt trasigt rör  

 

Plan för kommande period 

• Spola avlopp i gamla delen och brunnarna utanför gamla ridhuset, där det är dåligt flöde 

• Justera en stolpe till grushagarna, den blev sönderkörd vid tävling i början av sommaren.  

• Reparera den andra fodervagnen  

• Montera styrning till gödselrännan och skrapa, delar finns nu hemma 

• Få ihop gräsklippare  

• Fortsätta röja efter Vinbäcken  

• Fixa varmvattenberedaren i gamla stallet 
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• Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke  

• Ta in nya offerter på avfallshantering  

 

Övrigt 

Använd felanmälansformuläret, det hjälper med arbetet att planera framtida åtgärder och inget 

blir bortglömt. Använd det även vid förslag på åtgärder som inte är direkta fel. 

 

  
Förra Perioden Status nu 

b. Ridskola  

Summering 

• Terminen har kommit igång, och vi har fått en hel del nya elever, bland annat genom 

erbjudandet vi hade med rabatt. Målsättningen är att ha 400 elever/vecka igen och vi börjar 

närma oss max antal fasta elever per vecka.  

• Lovisa Björklund har från hösten lektioner på söndagar.  

• Totte är inköpt och kommer så smått att börja gå med på lektionerna. Förhoppningsvis som 

ersättare för Zorro även i pararidningen.   

• Vi har varit på två ponnyridningar i augusti.  

• Vi har börjat arrangera barnkalas. 

 

Plan för kommande period 

• Iordningsställa gamla lektionssalen inför Reals terminsstart v 34  

• Värva elever för att fylla grupperna och se över om vissa grupper kan slås ihop 

c. Ekonomi  

Summering 

Det ackumulerade resultatet för juli ligger på – 583, 6 tkr vilket är 500 tkr bättre än budget som 

låg på -1,4 mkr. Detta har framförallt att göra med följande:  

• Tävlingsverksamheten har gått bättre än budgeterat (extra tävlingar inlagda)  

• En hel del bidrag är sökta från Idrottslyftet (ridslingan är inte inlagd)  

• Vi är igen i fas gällande antal ridande efter en intensiv marknadsföringskampanj  

• På kostnadssidan har vi inte köpt in foder i den takt vi har budgeterat. Detta kommer att 

jämna ut sig under året.  

 



HALLSTA RIDKLUBB 

PROTOKOLL 

Styrelsemöte 

2023-08-17 

Sida 3 

 

 

Kommunfullmäktige godkände i juni ett års amorteringsfrihet på föreningens banklån och det 

kommunala lånet. Avtalet med banken har uppdaterats och det utreds fortfarande hur detta ska 

hanteras för det kommunala lånet och vilka krav kommunen har gällande en eventuell parkering 

av avskrivning för nya anläggningen.  

 

Modern ekonomi kommer att lägga ner kontoret i Hallstahammar från sista augusti 2023 och 

föreningens redovisningsekonomer kommer att avsluta sina anställningar där, så det blir lite 

nyheter kring det. Den planerade digitaliseringen av leverantörsfakturor har inte påbörjats än, vi 

inväntar initiativ från Modern ekonomi.  

 

Under juli har en häst köpts in, Tenacouis (Totte), som är tänkt att ersätta Zorro. I övrigt har alla 

planerade investeringar skjutits på framtiden på grund av den stora ekonomiska osäkerheten. 

På lång sikt är osäkerheten fortfarande stor och räntenivåerna fortsätter stiga, ligger nu på 

5,23 %. I och med amorteringsfriheten på lånen ska vi kunna fortsätta bedriva verksamhet det 

kommande året.  

 

Två bidrag är utbetalda för etableringen av ridslingan för funktionsvarierade. 100 tkr från ATG 

och 300 tkr från Riksidrottsförbundet. Bokföringsmässigt kommer dessa pengar helt att 

separeras från övrig ekonomi då de måste gå till ridslingan.  

 

Prognosticerat resultat för året är – 1,2 mkr vilket kommer att kunna justeras när vi får besked 

från kommunen kring avskrivningar m.m.  

 

Planerade investeringar/större projekt 2023:  

• Fiberinstallation (klart, betalt 2 mars)  

• Hästar (klart, Tenacious inköpt i juli)  

• Etablering av ligghall (september)  

• Renovering av baracker till ungdomsverksamhet och uthyrning (september)  

• Domarvagn (september)  

• Etablering av Ridslinga, fas 1 (sep/nov)  

• Uppfödning (pågår) 

d. Tävling  

Summering 

• Sommardressyren gick strålande. Vi har fått fin feedback av både ryttare och domare och 

jobbar med att sammanställa ekonomin. 

 

Plan för kommande period 

• V 35, den 1-3 september har vi hopptävling fre-sön. För tillfället ”bara” 198 starter. 

• V 38, den 23-34 september har vi dressyrtävling lör-sön. 
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e. Harkinsatsen och klubbkläder   

Summering  

• Moa är tjänstledig och pluggar  

• Nytt stalltjänst- och funktionärsschema är gjort för hösten och upplagt på webben 

• Mellan RS har haft sin kurs som dom vann på ridgruppstävlingen, övriga som vunnit genom 

ridgruppstävlingen kommer snart bli kontaktade och få datum för sina vinster.   

• Michelle har börjat sälja klubbkläder i caféterian   

• Sweden International Horse Show och buss dit och hem bokat till lördag 2/12 

 

Plan för kommande period  

• 30/9 avslutas poängåret för att sedan kunna meddela Sweden International Horse Show om 

fördelning mellan barn och vuxna  

• Planera event 

 

f. Ungdomssektionen  

Plan för kommande period  

• Har planerat in ett event, Cupcakecup den 26 augusti 

• Ska implementera teams för HARKUS 

 

g. Hyresgäster  

Summering 

• En ny hyresgäst, Penny, har flyttat in.  

• Stallet är tvättat och målat under sommaren.  

• Behöver ordnas med ventilation i sadelkammaren, detta finns på att-göra-listan  

 

h. Webb och IT   

Summering 

Inget att rapportera.   

 

Plan för kommande period 

Färdigställa formulär för anmälan till funktionär för tävling och möjligheter att visa upp 

funktionärer på webben tillsammans med tävlingskoordinatorer. 
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i. Sponsring 

Summering 

• Ansökan om sponsring skickad till Volvo i Köping  

• Haft möte och introducerat Linnea till gruppens arbete  

• Fått en förfrågan från ICA Matkassen om att komma dit och inventera, kräver ca 15 

personer över 15 år varav hälften vuxna. Linnea är ansvarig för detta. Vi är tacksamma om 

alla hjälps åt med att ragga folk. Föreningen får 4000 kr för 2-2,5 timmars jobb.  

Plan för kommande period. 

• Skicka ut nyhetsbrev till sponsorerna  

• Se till att TV i entrén är uppdaterad 

• Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil  

j. Försäljning 

Summering 

Inget att rapportera från sommaren. Michelle har tagit på sig att ansvara för försäljning under 

hösten, hon behöver stöttning med detta. Anette pratar med Michelle om hon kan hjälpa till.  

 

k. Uthyrning 

Summering 

• Anläggningen har varit uthyrd för fölvisning under augusti.  

 

Plan för kommande period 

• REAL-gymnasiet har utökat antalet elever något och därefter också sitt avtal för hyrning av 

lokaler och hästar.    

l. Interiör   

Summering 

Det har varit sommarlov och semestrar på ridskolan. Då har det städats inne, tvättats borstar, 

rengjorts lådor och röjts bland saker i sadelkammaren. Det har målats i gamla stallet av 

hyresgästerna och röjts ute runt hagar och i rabatter. Blommor har vattnats när det var så 

otroligt varmt för att sedan bli otroligt blött istället.  

 

Plan för kommande period  

Det som är aktuellt i höst är att få ihop några barn/ungdomar och andra medlemmar till att 

plocka lite skräp i oktober i samarbete med städa Sverige och ICA matkassen. Projektet heter 

Klara, färdiga, städa! Städningen äger rum 7-8 oktober och man väljer själv om man vill städa 
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på lördagen eller söndagen. Vi kommer att få ett städområde i närheten av vår anläggning, 

alternativt i närheten av ICA-butiken. Uppdraget kräver cirka 15-20 ungdomar plus 1-2 ledare 

och det tar ungefär 3-4 timmar att städa sitt område. Vi kommer att få städmaterial såsom 

t-shirts, handskar och säckar.  

Ersättningen för städuppdraget är 6000kr. Det kommer skapas ett event för detta på Facebook 

där man kan anmäla sig om man kommer eller inte, det kommer också gå att anmäla via mejl.  

Vi borde även lägga ut info om detta i kalendern på hemsidan och ridskolans Facebook sida.   

Efterlyses ledare att hålla i detta tillsammans med Michelle.   

 

§ 47 Arbetsmiljö, säkerhet & trygghet  

Ridskolans transport är ett arbetsmiljöproblem då designen kring stängningen bak gör att det 

blir farligt om en häst skulle kasta sig bakåt medan man håller på och stänger eller öppnar.  

 

Skulle behöva gjutas en platta utanför foderrummet så att man kan dra ut fodervagnen, lägga 

på hö och sen dra in vagnen igen. Som det är nu är det för tungt att dra in vagnen.  

 

Personalgruppen jobbar mycket med uppföljning av checklistor och går igenom så att alla 

rutiner blir inarbetade.  

 

§ 48 Övriga frågor  

• Nästa möte är torsdag den 14 september 

• Frågan om riktlinje för kompensation för ridlektion som krockar med ideellt engagemang 

diskuteras och den ska uppdateras med att enbart erbjuda extra igenridningar. Maria gör 

detta till nästa möte.   

 

§ 49 Mötets avslutande  

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet: Justeras: 

 

 

Maria Adolfsson, Sekreterare  Anette Berg, Justerare  

 

Justeras: 

 

 

Eva Senderovitz, Ordförande 


